
Rada Miejska w Kluczborku
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Protokół nr LII/2022

LII Sesja w dniu 15 listopada 2022
Obrady rozpoczęto 15 listopada 2022 o godz. 15:10, a zakończono o godz. 15:19 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych.

Obecni:

l. Krzysztof Adamski
2. Stanisław Brejwo
3. EwaFelusiak
4. Radosław Jarosz
5. Janusz Kallus
6. Janusz Kędzia
7. Andrzej Konwiński
8. Joanna Kozioł
9. Zbigniew Kraj cer
10. Rafał Lasek
11. Tomasz Michalak
12. Adam Michalewski
13. Józef Mrozek
14. Jan Myślecki
15. Zdzisław Pięch
16. Grazy na Popek
17. Piotr Rewienko
18.KrzysztofRychel
19. Piotr Sitnik
20. Justyna Slusarczyk
21. Marek Woj na

Ponadto w sesji udział wzięli Burmistrza Miasta Kluczborka Jarosław Kielar Z-ca
Burmistrza Roman Kamiński ,Z-ca Burmistrza Dariusz Morawiec, Skarbnik Gminy
Piotr Lewald

l. Sprawy porządkowo-organizacyjne:

l) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał,
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady IVIiejskiej Janusz Kędzia w sesji udział wzięło
21 radnych zatem obrady i podejmowane uchwały były prawomocne.
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2) ustalenie porządku obrad,

Na podstawie art. 20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. o
samorządzie gminnym (Dz.U. z 2022 r. póz. 559 z późn.zm.) Burmistrz Miasta Kluczborka
wnioskuje o zwołanie sesji na dzień 15.11.2022 r.
Głosowano wniosek w sprawie:

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie po
strome dochodów i wydatków;.

c

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Głosowano wniosek w sprawie:

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej
prognozie finansowej;.

Wyniki stosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Głosowano w sprawie:

ustalenia porządku obrad

c
Wyniki stosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
Porządek obrad
l .Sprawy porządkowo-organizacyjne:

l) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał,
2) ustalenie porządku obrad,
3) przyjęcie protokołu z sesji Nr LI/22 z 25.10.2022r.

2.1nterpelacje i zapytania Radnych.

3.Podjęcie uchwał:
- opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej

l) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia stawek czynszu w mieszkaniowym
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zasobie Gminy Kluczbork;
2) w sprawie zmian w budżecie po strome dochodów i wydatków:
3) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;

4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 Interpelacje i zapytania Radnych.
5.Wolne wnioski i informacje.
ó.Zamknięcie obrad.

3) przyjęcie protokołu z sesji Nr.LI/2022 z dnia 25.10.2022 r.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do protokołu.

c
Głosowano w sprawie:
przyjęcie protokołu z sesji Nr.LI/2022 z dnia 25.10.2022 r..

Wyniki ełosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

2. Interpelacje i zapytania Radnych.

Radny Krzysztof Adamski- Interpelacja w sprawie możliwości przywrócenia oświetlenia
ciągu pieszo-rowerowego z Kluczborka do Kuniowa.
W imieniu mieszkańców wsi Kuniów zwracam się uprzejmie z wnioskiem o przywrócenie
oświetlenia ciągu pieszo-rowerowego Kluczbork-Kuniów. W listopadzie br. wyłączone
zostało oświetlenie ciągu pieszo-rowerowego Kluczbork - Kuniów. Wyłączenie oświetlenia
znacznie pogorszyło komfort i bezpieczeństwo przejścia i przejazdu tą ścieżką, zwłaszcza w
okresie j esienno-zimowym, kiedy wcześnie zapada zmrok. Mieszkańcy Kuniowa sygnalizują,
że ścieżka rowerowa ta jest często użytkowana przez mieszkańców wsi, którzy tą drogą
bezpiecznie mogą dojechać do Kluczborka do pracy, szkoły itp. i wrócić do domu. Warto
zaznaczyć, że po wyłączeniu tego oświetlenia, ciągu pieszo-rowerowego jest całkowicie
nieoświetlona, gdyż na jego przebiegu nie ma dodatkowych lamp. Podkreślić należy, że ciąg
pieszo-rowerowy posiada nowoczesne, energooszczędne oświetlenie. Wobec powyższego
mając na uwadze bezpieczeństwo uczestników korzystających z tego ciągu pieszo-
rowerowego na trasie Kluczbork-Kuniów wnoszę o przywrócenie całkowitego lub choćby
częściowego co druga lub co trzecią lampę lub czasowego np. od godziny 23.00 oświetlenia
ścieżki rowerowej z Kluczborka do Kuniowa.

3. Podjęcie uchwał.
- Opinia Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej.

Komisja na posiedzeniu w dniu 15.11.2022 dokonała analizy projektów uchwał i
zaopiniowała je jednogłośnie pozytywnie.
Przewodniczący Komisji JanMyślecki
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l) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia stawek czynszu w mieszkaniowym
zasobie Gminy Kluczbork.

(

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia stawek czynszu w mieszkaniowym
zasobie Gminy Kluczbork..

Wyniki stosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

c

Uchwala nr LII/748/2022

2) w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków;
Głosowano w sprawie:
w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków;.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

Uchwała nr LII/749/2022

3) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej:

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej:.

Wyniki glosowąnią
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
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Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

Uchwała nr LII/750/2022

4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych.

Burmistrz Miasta Kluczborka-Jarosław Kielar- odpowiedzialność i ekonomia mówi, że dzisiaj
musimy myśleć o ekonomicznym podejściu dla dobra wszystkich.
http ://klyczbork. esęs ja. pl/transmis j a/31306/1ii -sesja-rady-m i e i ski e j -w-k luczborku-15 -
UstoŁąda-2022r.htm

5. Wolne wnioski i informacje.
Przewodniczący Rad Miejskiej - poinformował o piśmie, które wpłynęło od Opolskiego
Zrzeszenia Przewoźników Drogowych w sprawie wysokości podatku od środków
transportowych w województwie opolskim na rok 2023. Pismo zostanie skierowane
do Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej.

6.Zamknięcie obrad.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia
zamknął obrady LII sesji.

c

Przewodzący
Rada Mi&jrg^'wj'^cz.borku

i^zT^ędzia

Przygotował(a): Bogusława Maj

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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